
Beretning for EGIF Aktive Seniorer 2024 

Vi er 226 medlemmer incl. Bestyrelsen. Stort set uændret. Helt naturligt falder der nogen fra, men det 

gode er, at der samtidig kommer nye til.  

Det er rigtig dejligt med jeres store opbakning, hver gang vi inviterer til et arrangement er I bare klar.  

Vigtigst er dog motionen – hvor er I gode. Hver tirsdag er vi ca. 120 på gulvet, derudover er der 3 

vandgymnastik hold, hvor vi er ca. 70 om ugen. Super flot. 

Vi startede året med Kongemarch, hvor EIC havde arrangeret opvarmning til Royal Run. Her mødte vi 

selvfølgelig op til en hyggelig gåtur.  

De nye sangbøger blev taget i brug , det er så godt, at vi nu har ens bøger. Disse var sponsoreret af 

Fredericia Kommune. Tak. 

Februar - havde vi besøg af Kaffe med Kurt til foredrag. Han var næsten ikke til at stoppe. Her deltog 80. 

Generalforsamlingen, hvor der deltog 100, så fuldt hus og nok den afdeling af EGIF, som har den største 

tilslutning. Dejligt Kurt Hansen træder til og klarer dirigentrollen. 

Marts – her deltog vi til gymnastikopvisningen med et stort hold. Tak til Birthe og alle deltagerne. 

Vi hjalp også til Dilettant med at servere kaffe og lagkage og dermed fik vi del af overskuddet. Tak til jer der 

hjalp. Desværre er dilettanten sat på pause, det bliver nok svært at få gang i det igen. 

April – Afslutning i cafeen med dejlig mad, hygge og musik af De Irrede. Her deltog 105 

Søgt tilskud til redskaber i DGI Puljen og det fik vi, så bordtennis fik nyt. 

Maj - Forårsturen gik til Fyn, hvor vi besøgte den Japanske Have, æggekage på Carlslund og sejltur på 

Odense å. En rigtig dejlig dag med 63 deltagere og vejret var med os. 

Til de udendørs sommeraktiviteter mødte der 87 op – super flot. Hele sommeren var der mindst 70 

deltagere hver tirsdag og her tager vi ikke hensyn til vejret. Den dag det regnede mest hyggede vi os med 

terningespil. Dejligt vi må låne fodboldlokalet til kaffepause. 

Juni – Udflugt til Fredericia Idrætscenter, hvor Jakob Falkenby fortalte om alle centrets aktiviteter. Derefter 

med det lille tog til Minibyen, hvor vi fik en fin guidet tur og sluttede med vores medbragte madpakker. 58 

deltog. 

Bestyrelsen fik nye t-shirt med hjælp fra Ejendomsmægler Peter Møller - tusinde tak for det. Nu er vi da til 

at få øje på. 

August - Årets rejse med 54 gik til Harzen med Gislev Rejser. En dejlig tur, hvor vi oplevede de hyggelige 

byer, hængebroen - her vovede mange sig ud. Ikke mindst danseaftenen var en stor succes. Da vi ikke 

kunne spille kegler gik pokalen videre til de 2 dansemus – Kirsten og Teresse.  

September – Vivi Jensen valgte at fratræde bestyrelsen i utide. Vores suppleant Jytte trådte ind. Vivi skal 

have mange tak for mere end 25 års virke. Du skal være rigtig stolt af det, som Inger og dig startede med 8 

medlemmer. Bestyrelsen har givet Vivi en lille erkendtlighed.  

Instruktørerne har været til inspirationskursus med DGI. 

Inger, Birthe og Janni deltog i Fredericia Kommunes Frivilligfest. Altid en hyggelig aften, hvor alle de 

frivillige hyldes. 



Oktober – Foredrag med Tom Skovgaard, der fortalte røverhistorier fra hans tid ved politiet. Det var ikke 

småting, han havde oplevet. 56 deltog. 

December – juleafslutning med 110 medlemmer. Dejligt i møder op i det fineste juledress. Vi havde bestilt 

musik af Kondal-Duo. De var rigtig gode og mange fik også en svingom. Flere har opfordret til, at dem kan 

vi godt få en anden gang. 

Sidste tirsdag i hver måned har vi vores Spis Sammen, hvor vi er ca. 50 hver måned og spiser frokosten.  

Sosu skolen – som nu er flyttet til Erritsø, har vi et fint samarbejde med. Tak til jer 10 som lod sig 

interviewe. Hver gang de besøger os er de overrasket over, hvor meget motion vi gamle kan klare. Også 

altid hyggeligt, når vi har genbesøg hos dem. Nu bliver det spændende at se alle de nye lokaler.  

Endvidere deltager vi i Hovedbestyrelsens møder. 

Vi håber I er tilfredse med vores informationsniveau – I får alle mail omkring nyheder, facebook hvor 

mange er med, hjemmeside EGIF, hvor vi har lagt aktivitetskalender ud. Bladet SPORT, Pensionist Nyt, som 

desværre nok spares væk. Så bliver det Socialkompas, som er elektronisk. 

Til slut stor tak til bestyrelsen og ikke mindst jer medlemmer for den store opbakning. 

 

Erritsø den 26.2.2025 

Lis Pimenta 

 

 


